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نگاه روزدريچه

نماینده مردم آبادان :
مجلس یازدهم به مفسدین رحم نمی کند

نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی گفت: بنده به 
عنوان عضوی از مجلسی که می خواهد انقلابی عمل کند در 

راه مبارزه با فساد، هیچ گونه مماشاتی نخواهیم کرد.
سید مجتبی محفوظی، نماینده مردم آبادان در مجلس شورای 
اسلامی در رابطه با بیانات اخیر رهبری و بحث مبارزه با فساد 
اظهار کرد: بنده معتقد هستم که اگر طبق منویات مقام معظم 
رهبری پیش برویم و سخنان و رهنمودهای ایشان را نقشه ی 
راه قرار دهیم قطعا این مسیر دشوار و مشکلات را به سلامت 

پشت سر خواهیم گذاشت.
با  مبارزه  با مضمون  که  رهبری  اخیر  فرمایشات  افزود:  وی 
را قطعا نصب العین  بود  اقتصادی  فساد و قطع دست مفسد 
قرار خواهیم داد و در این مسیر گام برخواهیم داشت و مجلس 

انقلابی نیز پیگیر این موضوع خواهد بود.
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: بنده 
به عنوان عضوی از مجلسی که می خواهد انقلابی عمل کند در 

راه مبارزه با فساد، هیچ گونه مماشاتی نخواهیم کرد.
دنبال  به  قضاییه  قوه  کنار  در  مجلس  انشا...  افزود:  وی 
عدالتخواهی و احقاق حق ملت در راه مبارزه با فساد و قطع 

دست مفسدین قدم بر خواهد داشت.

بر اساس طرح جدید مجلس ؛
دارندگان چند خودرو
 باید مالیات بپردازند

بر اساس طرح، کسانی که چندین خودرو به نام دارند و افراد 
سودجویی که اقدام به دلالی یا احتکار خودرو می کنند و سبب 

گرانی در بازار می شوند باید مالیات بر خودرو بپردازند.
نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه طرح جامع ساماندهی خودرو به مجلس ارائه شده است، 
گفت: مالیات یک روش بازدارنده ای است که اجازه جولان به 

افراد دلال در بازار را نمی دهد.
مصطفی طاهری اظهار داشت: طرح جامع ساماندهی خودرو به 
مجلس شورای اسلامی ارائه شده  و امیدواریم هرچه زودتر این 
طرح تصویب شود. وی با تاکید بر اینکه طرح ساماندهی خودرو 
در دست بررسی و اقدامات لازم است، گفت: این طرح شامل 
برنامه بلندمدت و کوتاه مدت است و امیدواریم با اجرایی شدن 

این طرح قیمت خودرو کاهش یابد.
نماینده مردم زنجان و طارم در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه هدف این طرح در بلندمدت این است که تولید خودرو و 
عرضه آن افزایش یابد، افزود: قطعا با این شیوه قیمت خودرو 

کاهش محسوسی پیدا می کند.
وی افزود: بر اساس طرح جامع ساماندهی خودرو، کسانی که 
چندین خودرو به نام دارند و افراد سودجویی که اقدام به دلالی 
یا احتکار خودرو می کنند و سبب گرانی در بازار می شوند باید 
مالیات بر خودرو بپردازند. مالیات یک روش بازدارنده ای است 

که اجازه جولان به افراد دلال در بازار را نمی دهد.
طاهری یادآور شد: طرح جامع ساماندهی خودرو ارائه شده و در 
کمیسیون مربوط برررسی و امیدواریم هر چه زودتر نهایی شود.

معاون وزیر آموزش و پرورش :
مجوز استخدام ۲۵ هزار معلم صادر شد

معاون حقوقی و پارلمانی وزارت آموزش و پرورش از اختصاص 
2۵ هزار ردیف استخدامی توسط سازمان امور استخدامی کشور 
در راستای اجرای قانون "تعیین تکلیف استخدامی معلمان حق 

التدریس" برای سال تحصیلی جدید خبر داد.
قاسم احمدی لاشکی درباره زمان اجرای قانون تعیین تکلیف 
نهضت  یاران  آموزش  و  التدریسی  حق  معلمان  استخدامی 
سوادآموزی مصوب مجلس دهم، عنوان کرد: این قانون شامل 
سه گروه نیروهای پیش دبستانی، نیروهای شرکتی و خرید 
خدمات آموزشی و نیروهای نهضت سواد آموزی می  شود که به 
تفکیک تشریفات قانونی هر گروه در حال اجرایی شدن است.

تصریح  پرورش  و  آموزش  وزارت  پارلمانی  و  معاون حقوقی 
کرد: نیروهای پیش دبستانی، نیروهای شرکتی و خرید خدمات 
آموزشی نیاز به آزمون نداشتند ولی نهضتی آزمونی در تاریخ 20 

تیرماه دادند که نتایج آن نیز به زودی مشخص می شود.
وی اضافه کرد: افرادی که مشمول بازه زمانی تعریف شده در 
قانون می شوند باید پس از طی یک دوره آموزشی در دانشگاه 
فرهنگیان به تناوب تا پایان برنامه ششم توسعه یعنی سال 

1400 جذب آموزش و پرورش شوند.
امسال  استخدامی  امور  سازمان  شد:  یادآور  احمدی لاشکی 
حدود 2۵ هزار ردیف استخدامی برای این نیروها در نظر گرفته 
و مجموع نفراتی که مشمول قانون فوق می شوند، حدود ۵۵ 
هزار نفر است. این مقام مسئول در وزارت آموزش و پرورش 
تصریح کرد: بر این اساس مقرر شده تا پایان تابستان دوره های 
آموزشی برای 2۵ هزار معلم در دانشگاه فرهنگیان برگزار شود 
تا معلمان پس از اخذ نمره قبولی در دانشگاه فرهنگیان برای 

سال تحصیلی جدید در کلاس ها حاضر شوند.

ایران خودرو :
خودروهای ارزان  قیمت به بازار می آیند

مدیر پیش توسعه و تکوین محصولات ایران خودرو از تولید 
داد  معاونت علمی خبر  با همکاری  قیمت  ارزان  خودروهای 
و گفت: این طرح تا ۶ ماه آینده اجرایی شده و محصول آن 
تولید می شود. مهندس رحیمی در نشست آنلاین نیازهای ایران 
خودرو با اشاره به برنامه  همکاری های شرکت ایران خودرو با 
بخش های علمی و تحقیقاتی کشور، گفت: ما تفاهم نامه های 
مختلفی با بخش های هوافضای سپاه، جهاد دانشگاهی، سازمان 
انرژی اتمی، دانشگاه علم و صنعت و سازمان صنایع دفاعی 

برای توسعه فناوری های مورد نیاز این شرکت منعقد کردیم.
وی توسعه موتورهای کم مصرف، گیربکس، تولید باتری های 
برقی موتور سیکلت و خودروهای برقی و تست و مهندسی 
شامل ساخت تونل باد را از زمینه های همکاری شرکت ایران 
خودرو با سازمان هوافضا سپاه نام برد و اظهار کرد: با جهاد 
دانشگاهی در زمینه های طراحی و توسعه خودرو متصل، ساخت 
و  تولید  آلات  ماشین  و  تجهیزات  پلیمری،  مواد  کاتالیست، 
خودروهای برقی و باتری تفاهم نامه هایی به امضا رسیده است.

رحیمی از تولید اولین نمونه خودرو ارزان قیمت با همکاری 
شرکت ایران خودرو با معاونت علمی طی ۶ ماه آینده تولید 

خواهد شد.

عضو هيات رئيسه کميسيون اقتصادی مجلس :
حدود ۳ میلیون خانه خالی داریم

عضو هیات رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس از عزم دولت 
از  اسکان  و  املاک  سامانه  در  خالی  های  خانه  ثبت  برای 

طریق کدپستی خبر داد.
سید غنی نظری خانقاه در تشریح جلسه کمیسیون اقتصادی 
مسئولان  و  کارشناسان  حضور  از  اسلامی  شورای  مجلس 
و  مسکن  و  ارتباطات  وزارت  شهرسازی،  و  راه  وزارت 
اخذ  چگونگی  بررسی  منظور  به  جلسه  این  در  شهرسازی 

مالیات از خانه های خالی خبر داد.
نماینده خلخال و کوثر در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
چگونگی شناسایی خانه های خالی، تعداد خانه های شناسایی 
شده، تاثیرگذاری سامانه املاک و اسکان در تحقق این مهم، 
ضرورت حل مشکلات این سامانه و اتصال آن به سامانه های 
دیگر جهت تاثیرگذاری بیشتر و ارائه اطلاعات جامع ازجمله 

مباحث مطروحه در این جلسه به شمارمی آیند.  
به گفته وی نحوه اجرای قانون ۵4 مکرر قانون مالیات مبنی بر 
اینکه ثبت خانه های خالی در این سامانه براساس خوداظهاری 
قرار  بررسی  نیز مورد  باشد  یا اطلاعات دستگاه های دولتی 
گرفت. نظری خانقاه با بیان اینکه عرضه خانه های خالی به 
بازار مسکن با هدف کاهش نرخ مسکن و اجاره بهاء یکی از 
اهداف برگزاری این جلسه بود، گفت: تعیین تکلیف خانه های 

خالی روستایی نیز مورد بررسی قرار گرفت.
این نماینده مجلس بیان اینکه نزدیک به 2 میلیون و 800 
هزار خانه خالی در کشور وجود دارد، توضیح داد: از میان 27 
میلیون واحد مسکونی موجود در کشور 10 میلیون واحد در 

سامانه املاک و اسکان ثبت شده  است.
مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیسه  هیات  عضو  گفته  به 
شورای اسلامی، علاوه بر خوداظهاری مالکان، اهرمی به نام 
کدپستی و کدملی برای شناسایی خانه خالی و ثبت آن ها در 

سامانه املاک و اسکان در دست دولت وجود دارد.

قابل توجه مسئولان ؛
تنها راه کاهش قیمت کولر

 واردات از منطقه آزاد اروند است
نایب رئیس انجمن حمایت از مصرف کنندگان خوزستان با 
تاکید بر ضرورت تصویب یک مصوبه در ستاد تنظیم بازار 
استان برای توزیع کولرهای گازی وارداتی از منطقه آزاد اروند 
در سطح استان خوزستان گفت: با این اقدام می توان قیمت 

این کالای ضروری را در بازار استان کاهش داد.
در  خوزستان  بازار  تنظیم  ستاد  نشست  در  توکل  علیرضا 
سرسرای سازمان صمت استان بیان کرد: در شرایط عادی 
از سایر مرزهای کشور 20  بابت واردات یک دستگاه کولر 
این در حالی  میلیون ریال تعرفه گمرکی دریافت می شود 
است که تعرفه گمرکی منطقه آزاد اروند برای واردات یک 

دستگاه کولر هفت میلیون ریال است.
نهایی  قیمت  در  تعرفه  قیمت  کاهش  این  کرد:  بیان  وی 
شرایط  دراین  و  است  گذار  تاثیر  بسیار  بازار  در  کولرگازی 
گرانی کولر در بازار خوزستان باید از این ظرفیت برای رفاه 
حال مردم استفاده کرد.توکل ادامه داد: برای عملیاتی شدن 
این  تصویب  و  اروند  آزاد  منطقه  همکاری  به  نیاز  کار  این 
تصمیم در ستاد تنظیم بازار استان است. نایب رئیس انجمن 
حمایت از مصرف کنندگان خوزستان ادامه داد: واردات کولر 
پنجره ای ممنوع شده است این در حالی است که ساکنان 
مناطق روستایی خوزستان به دلیل محدودیت هایی که وجود 
دارد از این نوع کولر استفاده می کنند و همین موضوع باعث 
شده تا کولرهای پنجره ای مستعمل با قیمت های بالا در 

بازار خوزستان خرید و فروش شود.
توکل ادامه داد: باید تصمیمی برای این مورد در ستاد تنظیم 
بازار استان گرفته شود تا به مردم خوزستان در این شرایط 

سخت اقتصادی کمک شود.

دبيرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران :
وام های ودیعه مسکن

 کارگران را خانه دار نمي کند 
دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران گفت: اگر به 
دنبال خانه دار کردن کارگران هستیم تنها یک راه وجود دارد و 
پیشنهاد ما تهیه زمین رایگان یا ارزان قیمت با اقساط بلندمدت 

است که تنها مختص کارگران باشد.
هادی ابوی درباره پرداخت وام های ودیعه مسکن به عنوان 
راهکار خانه دار شدن کارگران اظهار کرد: هر مقدار وامی که 
به اسم ودیعه مسکن تصویب کنیم، حتی اگر 200 میلیون 
تومان هم باشد، کمکی به خانه دار شدن کارگران نمی کند و 
تجربه سال های گذشته نشان داده که هزینه جلوتر از درآمد 
است و قبل از اینکه وام مسکن به جامعه تزریق شود حاشیه 
تورم آن ایجاد شده است لذا مبلغ وام ودیعه مسکن در بحث 

خرید خانه به چشم نمی آید.
وی ادامه داد: اگر به دنبال خانه دار کردن کارگران هستیم 
تنها یک راه وجود دارد و پیشنهاد ما تهیه زمین رایگان یا 
ارزان قیمت با اقساط بلندمدت است که تنها مختص کارگران 
مسکن  تعاونی های  توسط  مسکونی  منازل  ساخت  و  باشد 
کارگری صورت گیرد و سند خانه ها هم انتهای کار زده شود 

تا دست دلالان بازار نیفتد.
بیان  با  کارگران  صنفی  های  انجمن  عالی  کانون  دبیرکل 
اینکه دادن وام های 30 میلیون تومانی مسکن کمکی به 
صاحبخانه شدن قشر کارگر نمی کند، اظهار کرد: با وام 2۵ 
ساخت  خانه  نمی توان  تومان  میلیون   30 و  تومان  میلیون 
تعاونی ها هم دست کم 1۵0  از طریق  برای ساخت خانه  و 
میلیون تومان وام نیاز است لذا تنها راه خانه دار شدن کارگران 
حمایت فوق العاده و ویژه و خارج از دستورالعمل است و باید 

زمین رایگان اختصاص داده شود.
این مقام مسئول کارگری افزود: در بندی از قانون کار داریم 
که کارفرما موظف است منازل مجاور کارگاه را برای نیروهای 
کار پیش بینی کند یا اینکه با تعاونی های مسکن برای احداث 
این ظرفیتی  و  واحدهای مسکونی کارگری همکاری کنند 

است که در قانون کار پیش بینی شده است.
ابوی با اشاره به تفاهم نامه اخیر اتاق تعاون ایران و وزارت 
راه و شهرسازی اظهار کرد: به موجب این تفاهم نامه ساخت 
واحدهای مسکونی در جوار شهرک های صنعتی آغاز خواهد 

شد تا کارگران دغدغه تامین مسکن را نداشته باشند.

با صدور  تقلید  مراجع  از  مکارم شیرازی  آیت ا... 
کالاها،  افزون  روز  گرانی  از  انتقاد  پیامی ضمن 

کنایه ای نیز به نمایندگان مجلس زد.
در پیام آیت ا... مکارم شیرازی آمده است: در این 
ایام، بسیاری از مردم نسبت به گرانی روزافزون 
به  است،  شده  برابر  چندین  برخی  که  کالاها 
شدت اعتراض دارند. دیگر، اجاره مسکن، خرید 
جهیزیه و مایحتاج زندگی جز با وام های سنگین 
ممکن نیست. از سوی دیگر، برخی بیان می کنند 
این وضع سکوت  برابر  در  تقلید  مراجع  که چرا 
کرده اند؟! ما نه تنها سکوت نکرده ایم، بلکه بارها 

در این باره سخن گفته ایم و باز هم می گوییم.
مهم،  مسألۀ  است:  شده  تصریح  پیام  این  در 
حل  وعدۀ  با  که  است!  مسئولان  خونسردی 
حتی  اکنون  دارند،  که  مسئولیتی  و  مشکلات 
با  غالباً  و  کنند!  نمی  هم  شرمندگی  اظهار 
پرداختن به مسائلی همچون برخی دستاوردها یا 

افتتاح پروژه ها، کشف داروهای جدید، تأمین آب 
و برق برای برخی مناطق و ...که در جای خود 
قابل تقدیر است، عملًا خود را از زیربار مسئولیت 

سنگین گرانی سرسام آور، کنار می کشند.
در بخش دیگری از این پیام آمده است: مشکل 
لجام  گرانی های  این  که  است  این  دیگر  مهم 

گسیخته متوقف نمی شود و همچنان افزایش ها 
انتقاد،  جز  نیز  محترم  مجلسیان  و  دارد  ادامه 
ارائه  عملی  راهکارهای  است،  لازم  که  چندان 
نداده، و حتی بعضاً به امور حاشیه ای می پردازند. 
در این میان، برخی سودجویان نیز از این وضع 
هموطنان  روی  به  سیلی  و  کرده  استفاده  سوء 

ضعیف خود می زنند.
در پایان این پیام تاکید شده است: به یقین، این 
شود  نمی  حل  انتقاد  و  اعتراض  با  تنها  مشکل 
پیدا  را  گرانی  عوامل  گانه  سه  قوای  باید  بلکه 
کرده، با توجه به محدودیت های موجود همچون 
تحریم های ظالمانه، با ارائۀ راهکارهای مناسب، 
جلوی این وضع نابسامان را بگیرند و تا آنجا که 
امکان دارد در حل این مسأله اجتماعی که خدای 
نکرده ممکن است منشأ سوء استفاده دشمنان و 
ضد انقلاب گردد، بیاندیشند و به جای سخن، بر 

عمل بیافزایند؛ ان شاءا....

در یک  همراه  اینترنت  پرمخاطب  بسته های  و حذف  گران فروشی 
هفته اخیر، به معضل کاربران تبدیل شده، حتی با وجود اخطار وزارت 
ارتباطات، نمایندگان مجلس و سایر نهادها، هنوز وضعیت بسته ها به 

حالت قبل بازنگشته است. علت چیست؟ آیا زورشان پر زورتر است؟
شبکه های  در  او  معاون های  و  ارتباطات  وزیر  اجتماعی  صفحات 
اجتماعی به محل دریافت شکایات و اعتراض های مربوط به اینترنت 
تبدیل شده است. کافی است بخواهید پیگیر خبری در حوزه ارتباطات 
باشید؛ صفحات وزیر جوان ارتباطات و معاونان او همیشه پر هستند از 

شکایت و انتقاد.
بیشترین شکایت کاربران در حوزه اینترنت است. از کندی سرعت 
اینترنت ثابت و افزایش قیمت اینترنت همراه گلایه می کنند. اپراتورها 
دقیقاً در اوج همین اختلال هایی که چند روز گذشته در اینترنت کشور 
همزمان  گرفتند  تصمیم  تیر(،   13( جمعه  شامگاه  در  آمد  وجود  به 

تعرفه های بسته های اینترنت را دو برابر کنند.
البته مساله به همین جا ختم نشد، آن ها بسته های بلندمدت کاربران 
خود را نیز حذف کردند. وقتی این اتفاق توسط کاربران فضای مجازی 
اعلام شد، وزیر ارتباطات و معاون های او یکی پشت دیگری در توئیتر 

حساب کاربریشان فراخوانده شد و مورد سؤال قرار گرفتند.
قصه درخواست افزایش قیمت اینترنت از طرف اپراتورها و مخالفت 
وزیر ارتباطات با این مسئله چند سالی است که ادامه دارد. اغلب نیز 
اپراتورها عقب نشینی می کنند چون وزیر ارتباطات معتقد است اینترنت 
نباید به دلیل گرانی از سبد مردم حذف شود و اپراتورها برای کسب 

سود بیشتر باید راهکار مناسبی پیدا کنند.
می گذرد،  اپراتورها  به  رگولاتوری  اولیه  اخطار  از  کاری  روز  هشت 
هنوز بسته های اینترنت به حالت اولیه خود بازنگشته اند. با این که این 
انتقادات حتی تا سطح نهاد ریاست جمهوری هم بالا رفته و وزیر 
ارتباطات اعلام کرده که زورمان به اپراتورها می رسد، اما هنوز وضعیت 
به همان شکل است و گویا زور اپراتورها پر زورتر است. در ادامه این 

گزارش به مرور وعده ها پرداخته ایم.

* 14 تیرماه
شنبه هفته گذشته »حسین فلاح جوشقانی« در توییتر خود خبر از 
اینترنت خبر داد و گفت: افزایش قیمت  بالابردن قیمت بسته های 
اپراتورهای تلفن همراه، در حالی  است که مردم  اینترنت در برخی 
به دلیل شیوع کرونا وابستگی بیشتری به فضای مجازی پیداکرده اند، 
غیرمنطقی و غیرمعقول است و سازمان تنظیم با آن مخالفت کرده 
است. برخورد قانونی با اپراتورهای متخلف از صبح با ارسال اخطار آغاز 

شد. قیمت ها باید به قبل بازگردد.
پس از این اخطار، کاربران منتظر بودند تا نهایت عصر آن روز بسته های 
اینترنت به حالت اولیه خود برگردد؛ اما در عین ناباوری و برخلاف 
همیشه که اپراتورها سریع از موضع خود برای افزایش قیمت پایین 

می آمدند، این بار خبری از بازگشت بسته ها به حالت اولیه نبود.
* 1۵ تیرماه

پس از گذشت یک روز از این خبر، رئیس سازمان تنظیم مقررات 
اعلام کرد: »گران فروشی و تخلف دو اپراتور موبایل، در مورد افزایش 
100 درصد تعرفه  اینترنت، به سازمان حمایت و تعزیرات حکومتی 
ارسال شده است و آن ها باید تا ریال آخر پول های مردم را بازگردانند. 
هم  آتی  هفته  آن هاست.  انتظار  در  هم  پروانه  مدت زمان  کاهش 
کمیسیون تنظیم کاهش نرخ تعرفه مکالمات و پیامک را بررسی خواهد 

کرد.«
مدیرکل دفتر حفاظت از حقوق مصرف کننده رگولاتوری نیز در این 
خصوص گفت: وضعیت  بسته های اینترنت اپراتورها هنوز به حالت قبل 
بازنگشته است و در صورت ادامه این روند رویه های برخورد قانونی 
مانند محدودیت در نامبرینگ، جذب مشترک جدید و جلوگیری از ارائه 

خدمات خرده فروشی برای آن ها در نظر گرفته خواهد شد.
پیمان قره داغی افزود: اپراتورها مصوبه کمیسیون تنظیم مقررات را 
نادیده گرفته اند و همان طور که در پیوست های موافقت نامه اپراتورها، 
نقض تعهدات طرف ارائه خدمات، پیش بینی شده است، با آن ها برخورد 

خواهد شد.

* 18 تیرماه
و  شد  عمل  وارد  هم  جمهوری  رییس  دفتر  رییس  تاریخ،  این  در 
»محمود واعظی« در نامه ای به وزیر دادگستری و وزیر صنعت اعلام 
اول و  اپراتور همراه  دو  با موضوع »اقدام  ارتباطات  وزیر  نامه  کرد: 
ایرانسل در افزایش 100 درصدی تعرفه های خود برخلاف مقررات 
جاری کشور« به استحضار رئیس جمهوری رسیده  و وی اعلام کرده 
است که »نباید بدون حساب، قیمت خدمات افزایش یابد. اقدامات لازم 

را به عمل آورید.«
* 20 تیرماه

وزیر ارتباطات در گفت وگوی رادیویی نیز به بار دیگر به افزایش قیمت 
اپراتورها واکنش نشان داد و تاکید کرد که زورمان به اپراتورها می رسد. 
»آذری جهرمی« بابیان این که اگر اپراتورها پس از 10 روز اخطار را 
نادیده بگیرند، تاکید کرد: در غیر این صورت وارد کمیته جرائم می شوند. 
ضمن این که این موضوع به سازمان حمایت از مصرف کنندگان و 

تعزیرات حکومتی نیز ارجاع شده است.
آذری جهرمی در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه آیا زور شما به اپراتورها 
اپراتورها  به  می رسد؟ تصریح کرد: چرا روزمان نرسد؟ زور ما حتماً 

می رسد و قیمت بسته های اینترنتی را به قبل برمی گردانیم.
میلیاردی، خیلی ها گمان کردند ممکن است  از اعلام جریمه  پس 
اپراتورها از کاری که بدون جلب رضایت نهاد بالادستی انجام داده اند 

عقب نشینی کنند،  اما این طور نشد.
این  است  ارسال شده  اپراتورها  برای  که  اخطارهایی  گرفتن  نادیده 
ذهنیت را به مخاطب می دهد که شاید جریمه دو میلیارد تومانی در 
به دست  بسته ها  از فروش  این مدت  آن ها طی  مقابل سودی که 
می آورند، هیچ است. به همین دلیل به اخطارها تا قبل از پایان 10 روز 

کاری توجهی نمی کنند.
با وجود اینکه معاون وزیر ارتباطات اعلام کرده که اپراتورها باید جبران 
خسارت کنند و هزینه را به کاربران برگردانند؛ اما پیش از این شاهد 

بوده ایم اتفاق عملی در این حوزه رخ نداده است.

سرریز فاضلاب در برخی خیابان های اصلی آبادان در فصل گرما باعث 
بروز مشکلات بهداشتی برای شهروندان بخصوص ساکنان مناطق 

حاشیه این شهر در روزهای کرونایی شده است.
یکی از عمده ترین مشکلات شهری آبادان مشکل دفع فاضلاب به 
خصوص در مناطق حاشیه  شهر است چرا که شبکه فاضلاب به طور 
کامل در این مناطق اجرا نشده است.تعدادی از شهروندان آبادانی رفع 
مشکلات ناشی از سرریز فاضلاب در خیابان ها و معابر را خواستار شدند 
، مشکلی که در فصل گرما تشدید شده و زندگی شهروندان آبادانی را 

در بسیاری مناطق این شهر مختل کرده  است.
علی یاقوتی یکی از ساکنان ایستگاه 11 کوی ذوالفقاری آبادان با ابراز 
نگرانی از مشکلات بهداشتی ناشی از سرریز فاضلاب در خیابانها و 
معابر در این روزهایی که شیوع کرونا خانواده ها را بسار نگران کرده 
است گفت: سرریز فاضلاب در خیابان ها بهداشت ساکنان را به خطر 
انداخته است . اهالی برای تردد در کوچه ناچار به عبور از میان فاضلاب  
هستند.  بسیاری از کودکان به دلیل بازی در محیط آلوده کوچه دچار 
بیمارهای عفونی و پوستی شده اند، از طرفی گاهی فاضلاب به داخل 

منازل نفوذ کرده و باعث آلودگی محیط خانه می شود.

وی افزود: بوی نامطبوع ناشی از سرریز فاضلاب در کوچه شبانه روز 
آسایش اهالی را سلب کرده است و بهداشت ساکنان را به خطر انداخته 
است.یکی دیگر از شهروندان آبادانی ساکن شهرک دریا نیز گفت: 
علاوه بر اجرا نشدن شبکه دفع آب های سطحی در شهرک دریا ،بوی 

بسیار بد و نامطبوع اهالی این منطقه را کلافه کرده است. 
فاطمه اکبری اظهار داشت: با گذشت چند سال از وعده های مسوولان 
استانی و شهرستانی برای اجرای شبکه فاضلاب شهری هنوز از تحقق 
وعده های مذکور خبری نیست.وی با اشاره به محیط بازی کودکان در 
خیابان های شهرک دریا گفت: بسیاری از اهالی محل به ویژه کودکان 

به دلیل آلودگی ناشی از سرریز فاضلاب دچار انواع بیماری شده اند.
از  ناشی  مشکلات  حل  برای  منطقه  این  اهالی  کرد:  تصریح  وی 
فاضلاب بارها به اداره آبفای آبادان مراجعه کرده اند ولی اقدامی برای 

حل این مشکل نشده است. 
یک شهروندان کوی کفیشه نیز گفت: شبکه دفع فاضلاب بیشتر 

کوچه  های این منطقه مشکل دارد و در کوچه ها سرریز می شود. 
مهدی دریس اظهار داشت: اینجا محل کسب و کار است، چه کسی 
برای خرید به کوچه های پر از فاضلاب می آید، لازم است، ماموران 

بهداشت در وهله نخست این معضل را بررسی کرده و برای رفع آن با 
دیگر مسئولان همکاری کنند. 

وی افزود: بیش از چند سال است که مشکل آبگرفتگی معابر در این 
منطقه حاد و غیر قابل تحمل است و اهالی بسیاری از مناطق را که با 

این معضل گرفتار هستند، آزار می دهد. 
معاون عمرانی فرمانداری ویژه آبادان گفت: با فرا رسیدن فصل گرما 
شبکه فاضلاب آبادان دچار بحران شده و اکثر نقاط شهر با گرفتگی 
فاضلاب مواجه است.محمد طاهری با اشاره به شناسایی نقاط بحرانی 
دچار گرفتگی شبکه فاضلاب شهری آبادان افزود:گرفتگی  فاضلاب 
چه آنهایی که در فهرست وظایف شهرداری و چه آنهایی که وظایف 

اداره آبفاست باید برطرف  شود.
وی با اشاره به آهک پاشی و لایروبی ۶8 درصد از فاضلاب  شهری 
آبادان با نظارت شبکه بهداشت گفت: مشکل کلرزنی نیز با همکاری 

منطقه آزاد اروند بزودی برطرف می شود.
طاهری تصریح کرد: اکنون آبادان با معضل سرریز شدن فاضلاب 
مواجه است که امیدواریم سازمان منطقه آزاد اروند با اختصاص بودجه 

و یا در اختیار گذاشتن تجهیزات برای رفع این معضل اقدام کند.

آیت ا... مکارم شيرازی :

مسئولانحتیاظهارشرمندگیهمنمیکنند!

گران فروشی همچنان ادامه دارد ؛  زور وزير هم به اپراتورها نرسید

معاون فرماندار ویژه آبادان : 

سرريز شدن فاضلاب در شهر معضل شده است

شماره  با  اهواز‹‹  غرب  پراکنده  نقاط  خانگي  فاضلاب  شبکه  اجرایي  ››عملیات  عمومي  مناقصه  دارد  نظر  در  اهواز  فاضلاب  و  آب  شرکت 
گران  مناقصه  پيشنهاد  ارائه  تا  مناقصه  اسناد  دریافت  از  مناقصه  برگزاري  مراحل  کليه  نماید.  برگزار  دولت  الکترونيکي  تدارکات  سامانه  طریق  از  را   2099001331000011
عدم  صورت  در  گران  مناقصه  است  لازم  و  شد  خواهد  انجام   www.setadiran.ir آدرس  به  )ستاد(  دولت  الکترونيکي  تدارکات  سامانه  درگاه  طریق  از  ها  پاکت  بازگشایي  و 
دعوت  صلاحيت  واجد  هاي  شرکت  از  لذا  سازند.   محقق  مناقصه  در  شرکت  جهت  را  الکترونيکي  امضاي  گواهينامه  دریافت  و  مذکور  سایت  در  نام  ثبت  مراحل  قبلي،   عضویت 
مي شود به سامانه تدارکات الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس فوق الاشاره مراجعه و اسناد مناقصه را تا ساعت 19:00 مورخ 99/04/26 دریافت نمایند. ضمنا در صورت نياز مي توانيد با شماره 

33386509- 061 دفتر قراردادهاي شرکت آب و فاضلاب اهواز تماس حاصل نمایيد ، شرایط حاکم بر پروژه به شرح ذیل مي باشد: 
1-کارفرما: شرکت آب و فاضلاب اهواز 

۲-دستگاه نظارت: شرکت مهندسين مشاور پارس جویاب
۳-محل اجراي پروژه: اهواز

4-برآورد هزینه اجراي کار: 28/057/561/987 ریال
۵-محل تامین اعتبار: درآمدهاي جاري

6-مدت اجراي کار: 12 ماه
7- مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: به ميزان 1/403/000/000 ریال و مطابق آیين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت-50659 هـ مورخ 1394/09/22 مي 

باشد.
8- رشته و پایه کاري: پایه 5 رشته آب- با ظرفيت کاري مجاز مطابق دستورالعمل موضوع مبلغ ظرفيت مجاز پيمانکاران براي شرکت در مناقصه، ارزیابي کيفي و ارجاع کار بشماره 30593 

مورخ 94/03/05 سازمان مدیریت و برنامه ریزي کشور
9- مدت اعتبار پیشنهادها: 6 ماه

10- آخرین مهلت ثبت و بارگذاري پاکات مناقصه )الف-ب و ج( و در سامانه ستاد: روزیکشنبه مورخ 99/05/05 ساعت 19:00 
11-تاریخ و محل تسلیم پاکت "الف" )اصل تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار(:  روز دوشنبه مورخ 99/05/06 حداکثر تا ساعت 10 صبح - اهواز-کيانپارس خيابان 5 غربی-نبش 

خرداد –طبقه همکف- دبيرخانه مرکزي شرکت آب و فاضلاب اهواز
1۲-زمان و محل بازگشایي پاکات مناقصه )الف-ب و ج(: روز دوشنبه مورخ 99/05/06 ساعت 12:00 صبح ، اهواز-کيانپارس خيابان 5 غربی-نبش خرداد –طبقه سوم- دفتر قراردادهای 

شرکت آب و فاضلاب اهواز

روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب اهواز

›› آگهی فراخوان مناقصه عمومی يک مرحله ای-نوبت اول ‹‹
)شماره فراخوان 2099001331000011(

روابط عمومي و آموزش همگاني
شرکت و آب و فاضلاب اهواز

نوبت دوم


